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ZAPISNIK 

s 3. sjednice UPŠR „PJEŠČANA UVALA”, održane 15.05.2024. s početkom u 18:00 sati u 

društvenom domu 

UPRAVNI ODBOR: Prisutni: Matej Njavro, Robert Kostrenčić , Nevio Sokolić, Božo Simović 

Odsutni : Dragan Perović , Aldo Peruško i Dragan Modrušan 

NADZORNI ODBOR : Prisutni: Ljubo Babović, Dario Verbanac 

STEGOVNA KOMISIJA : Prisutan: Josip Novosel 

 

 

DNEVNI RED  

1. Otvaranje Sjednice 

2. Utvrđivanje kvoruma 

3. Usvajanje dnevnog reda 

4. Stanje u lučici (izvještaj redara) 

5. Nepodmirena članarina za 2024. godinu 

6. Prihvaćanje zamolbi članova za kratkoročno pravo korištenja veza 

7. Izvještaj sportske sekcije 

8. Razno 

 

 

1. Otvaranje Sjednice 

Predsjedavajući g. Matej Njavro započinje točno u 18:00 sati s radom 
U.O. Udruge te pozdravlja prisutne članove. 

 

 



2. Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući Matej Njavro konstatira da od 7 članova U.O. nedostaje 
Dragan Perović , Dragan Modrušan  i Aldo Peruško. 

 

3.  Usvajanje dnevnog reda 

Matej Njavro daje na raspravu predloženi dnevni red koji se jednoglasno 
prihvaća. 

 

4. Stanje u lučici (izvještaj redara) 

Stanje u lučici iznosi redar, od veza 1 do 100 kao što je uobičajeno, sa 
određenim novostima i promjenama. Stanje u lučici analizirano je na dan 

12.05.2024. god. Na vezu 1 Pavlović korisnik ne može privezati plovilo zbog 
neispravnog muringa te je privezan na slobodni vez broj 9. 

Larsen korisnik veza 9 podnio je zamolbu da ove godine ne može privezati 
plovilo zbog iznenadnih neprilika koje ima, te je zamolio da mu se 

određena članarina vrati jer je uplatio u potpunosti članarinu za cijelu 
godinu. Upravni odbor je odmah jednoglasno odlučio da mu se vrati 50% 

od ukupne uplaćene članarine. Obavijestiti korisnika veza 23 Perešu da 

postavi bokobrane. Na zahtjev korisnika veza 44 Zanetti oslobođen je vez, 
međutim nakon toga dolazi dopis sa objašnjenjem da neće ove godine 

privezati plovilo, a na redu dolazi i dostavljeni zahtjevi od strane Luke 
Markovića i Korine Marković. Traži se privremeni vez za korištenje za 

plovilo dužine 8 m, nakon rasprave jednoglasno je odlučeno da se Korini 
Marković dozvoli privez plovila, ali na vez od 10 m koji je jedini slobodan.  

Korisnika veza 57 Benazić upozoriti da postavi bokobrane na plovilo. Na 
vez 75 smješteno je plovilo Ane Pibernik, na vezu 78 i dalje je privezano 

plovilo PU9978 koji glasi još uvijek na Bruna Kneževića. Upravni odbor 
donaša odluku da u roku 2 tjedna Bilić mora da se očituje ako ne ide prijava 

Stegovnoj komisiji. Na vez 90 privezana je Aleksandra Kotnik Ćus koja treba 
donijeti dokumentaciju poradi izrade ugovora. 

Sve odluke jednoglasno su prihvaćene. 

 

 



5. Nepodmirena članarina za 2024. godinu 

Tajnik iznosi da je na temelju podataka koje je dobio od knjigovođe 

analizirao podatke te je ustanovio da određeni članovi nisu podmirili sve 
obaveze prema društvu te iznosi dužnike. Jednoglasno je odlučeno da će 

pojedini članovi biti usmeno obavješteni, a određeni članovi pismenim 

putem. Ako se uplate ne izvrše u dogledno vrijeme ide prijava prema 
Stegovnoj komisiji. Financijsko stanje na današnji dan iznosi oko 19.000 €. 

 

6. Prihvaćanje zamolbi članova za kratkoročno pravo korištenja veza 

Predsjednik iskazuje da kao što je prije rečeno pristigao je zahtjev od 
Korine Marković za vez od 8 m, a na tu temu nadovezuje se tajnik koji 

upozorava da u lučici mora se imati barem 2 veza slobodna u slučaju hitnih 

slučajeva. Vez se dodjeljuje spomenutoj osobi, te se zahtjeva da dostavi 
svu potrebnu dokumentaciju u što kraćem roku. 

Prijedlog se jednoglasno prihvaća. 

 

7. Izvještaj sportske sekcije  

Predsjednik iznosi da su članovi sportske sekcije prisustvovali na 

memorijalnom natjecanju Erik Radin u Novigradu te osvojili 4. mjesto u 
sastavu Njavro, Micković i Širola. Na međužupanijskom natjecanju 

natjecati će se Micković, Njavro i Urti. Odobrava im se pregled terena od 
5 dana + 1 dan natjecanja. Poželjno je da se smjeste u zajednički apartman 

kako bi se što više smanjili troškovi. Isti će također nastupiti na Državnom 
pojedinačnom natjecanju u 9-om mjesecu u Novigradu. Ova su oba 

natjecanja iznimno važna kako bi pojedinci skupili potrebne bodove za 

opstanak u Hrvatskoj reprezentaciji podvodnog ribolova. Aktivirat će se i 
odlaziti na neka takmičenja i udičari. 

 

8. Razno  

Predsjednik iznosi da je zajedno s članovima  Nevio Sokolić i Dario Verbanac 
postavio aluminijski lim ispod pasarele. Također su mijenjali kotače na 

pasareli. Slijedeća prioritetna stvar je da treba promijeniti određene daske 
na platformi, te se traži osoba za njihovu izradu. Od ostalih stvari važno je 



napomenuti da je Eko Akcija čišćenja podmorija protekla odlično, uz odaziv 

od 6 ronioca i preko 20 članova  udruge, izvadilo se 10ak kubika raznovrsnog 
otpada. Kasnije je slijedila zakuska za sve prisutne. Također je važno 

napomenuti da je manji ponton vraćen na svoje mjesto, te da sada stoji u 
ispravnom položaju. U skorije vrijeme biti će potrebno kupiti, te izraditi 
dodatne muringe u slučaju potrebe zamjene postojećih. 

 

 

 

Sjednica je završila u 20:00 sati                                                                 TAJNIK: 

                                                                                                         Aldo Sandri                                                                                                    


